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1. om regelverket og utdanningsdelen (0 point)

2. om relasjonen mellom rådgiver og veileder (0 point)

3. om hjemmekontor (0 point)

4. om gjennomføringsgrad (0 point)

helt enig enig hverken/eller uenig svært uenig

Ph.d. regelverket med alle skjema er alt for mye
byråkrati. Alt må dokumenteres og arkiveres. Det…

Utdanningspakken med minst 30 studiepoeng og
karakterkrav er unødvendigt. Ph.d.-kandidatene har…

helt enig enig hverken/eller uenig svært uenig

Som ph.d.-rådgiver syns jeg det er vanskelig å nå
frem til mine vitenskapelige kolleger som er veileder…

Veiledere har liten forståelse for relevans av
dokumentasjon av stipendiatens framdrift.

helt enig enig hverken/eller uenig svært uenig

Hjemmekontor og alle digitale arbeidsmåter har
redusert tilstedeværelse på arbeidsplassen til under…

Det er verst for stipendiater fordi de mangler da de
uformelle arenaer hvor de erfarer eller lærer seg de…

helt enig enig hverken/eller uenig svært uenig

Gjennomføringsgrad er ikke særlig viktig for hverken
veileder eller stipendiat.

Og de har god grunn for det: avhandlingen blir bare
bedre med mer tid og flere artikler.

Politikere og KDs rådgivere skulle være mer opptatt
av kvalitet enn kvantitet. 
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